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 אקונומיה, גשר הזיו  -מקום

 

 -נציגים בועדות 

 דחפנו שתתכנס פגישה של הועדה .  נציג בועדה : אמיר   – הועדה לאיכות הסביבה

 שהנציג "קורה" . נהיה בקשר עם בעלי התפקידים על מנת לווודאבקרוב.

  סוכם שטל ידבר עם אהרון  - הועדה לתכנון ובניה 

  סוכם שיהודה ייצור קשר עם המהנדס פעם בשלושה חודשים כדי   -מהנדס המועצה

 להתעדכן במה שמתחדש 

  סוכם שטל ויהודה יאפיינו את התפקיד של ריכוז הקשר עם המועצה . 

   – בצתחוף לינה ב

 ובהמשך  .בנושא ויעביר במייל להערותלנייר עמדה של קיימא  מיר יכתוב טיוטה הוחלט שא

 סגן ראש המועצה. -נפנה לדווידוביץ

 טל יברר אם חוף בצת מוכרז כשמורת טבע 

  – אתר קיימא

 סימה תקדם את האתר בגוגל 

 טל יקשר בין זיוי לסימה בענין שיתופי פעולה עם אתרים אחרים 

  של הנחלים באזורחסר הנושא 

 תאסוף חומר לאתר על פרוייקט היחמורים, צבי  -נושא בעלי החיים באזור מירי תרכז את

 הים ועוד

 -כתבה על קיימא בעיתון

 תיעזר ב"אודות " מהאתר ותשלח לנו טיוטה להערות סימה תכין כתבה לעיתון 

 -הלגונה

 יובל ידבר עם מיה, יברר היכן נושא הלגונה עומד ויזמין אותה לפגישה הבאה לדבר בענין 

 ן, יוזמן גם אייל מרט"גכמו כ 

 לבקש ממיה חומר על הלגונה לאתר 

 -הסרט של מיקי חיימוביץ בנושא הים

  הועלה רעיון לפנות למועצה וליזום פרוייקט הסברה של שלטים שיתלו על עמודים לאורך

 החוף בענין ניקיון החופים

 –הפגישה השנתית של פעילי סביבה של המועצה 

 א כי יהיו שם אנשים רבים מהאזור שהסביבה חשובה חשוב שתהיה שם משלחת של קיימ

 להם

 טל ידבר עם רותי בענין נשיאת דברים בפגישה לגבי קיימא 



 

 

 –רשימות תפוצה 

  הוחלט להניע את רשימות התפוצה לפיopt out  על הפלטפורמה של קהילנט, תוךהקפדה

על הודעות איכותיות ותכנים מעניינים ולשמור שלא תהיה הצפה של הודעות כדי לא לגרום 

 לאנשים לעזוב את הרשימה. 

 יהודה וסימה ינסחו הודעת פתיחה 

 יוצע לאהרון לנהל את הענין 

 –קשר עם ישובים 

  אנשים שעוסקים בישובים באיכות טל מרכז את הנושא ויעביר את הרשימות שאסף של

 איכות סביבה של ישובם. סביבה או יושבים בועדת

  בפגישה הבאה נחלק בינינו את הרשימות לפי ישובים ונדבר איתם על מנת להתחיל ליצור

 קהילה

 

  קיימא נביא אורחים שונים לתת הרצאה בנושאים שונים בכל פגישה שלשיובל הציע 

  30/3ודיון בעקבות הסרט "קץ העולם" בתאריך אלישע הזמין את כולם להקרנה 

 .עודכן ה"וואטס אפ "של קיימא באופן שמכיל כיום את כל מי שנוהג להגיע לישיבות 

  דווחו רשמים מהתוכנית של מיקי חיימוביץ על הזיהום בים. כולם מוזמנים לצפות באתר נענע
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 מירי.-הביאה לכתב 

 יובל-תיקן והוסיף 

 

 

 שמונה וחצי אקונומיה גשר הזיו. -יום רביעי– רץמל 4הפגישה הבאה ב 


